

ACCESSIBILITY AT THE CHA ANNUAL MEETING

The Canadian Historical Association has created a fund to help CHA members with reduced mobility, to attend sessions at its Annual meeting. Members requiring additional support for accessibility are eligible. The CHA will reimburse local taxi fare for qualified members who need one to go to the sessions. The CHA will also coordinate with the federation and the University of British Columbia regarding requirements made by CHA members at the time of registration, to facilitate travels on campus.

Members who present a paper or a poster or who are part of a panel or roundtable, will be given priority. Approved applications will be funded in order of priority, depending on the availability of funds.

Eligibility Criteria

Individuals applying for the funding must be:

- members the CHA
- registered for Congress
- registered for the CHA Annual Meeting

Please send your coordinates, your accessibility needs as well as list of your expected transport requests with an approximate budget to cha-shc@cha-shc.ca.

The deadline to apply for funding is May 1st, 2019.

The committee will evaluate the applications and communicate their decision on May 15, 2019.

Name of applicant: _____

Address: _____

Email: _____

Specific Needs: _____

Amount of grant sought: _____

Date: _____ Signature: _____

Please send the application and accompanying documents by email to cha-shc@cha-shc.ca before 4:00 pm on 1 May 2019.

L'ACCESSIBILITÉ À LA RÉUNION ANNUELLE DE LA SHC

La Société historique du Canada a créé un fonds pour aider les membres à mobilité réduite à assister aux séances de sa réunion annuelle. Les membres qui ont besoin d'aide supplémentaire sont éligibles. La SHC remboursera les frais de taxi locaux pour les membres qualifiés qui en ont besoin pour assister aux séances. La SHC coordonnera également, avec la fédération et l'Université de la Colombie-Britannique, les demandes formulées par les membres de la SHC au moment de l'inscription afin de faciliter les déplacements sur le campus.

Les membres qui offrent une communication ou une affiche ou qui font partie d'un panel ou d'une table ronde auront la priorité. Les demandes approuvées seront financées en ordre de priorité, selon la disponibilité des fonds.

Critères d'éligibilité

Les personnes qui demandent du financement doivent être :

- membres de la SHC
- inscrites au Congrès
- inscrites à la réunion annuelle de la SHC

Veillez envoyer vos coordonnées, vos besoins d'accessibilité ainsi que la liste de vos demandes de transport prévues avec un budget approximatif à cha-shc@cha-shc.ca.

La date limite pour faire une demande de financement est le 1er mai 2019.

Le comité évaluera les demandes et communiquera sa décision le 15 mai 2019.

Nom du demandeur : _____

Adresse : _____

Courriel : _____

Besoins spécifiques : _____

Montant de la subvention demandée : _____

Date: _____ **Signature:** _____

Veillez faire parvenir votre demande par courriel à cha-shc@cha-shc.ca
avant 16h00 le 1^{er} mai 2019.